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游洋雅思的点题预测，神。
使用说明：

1 10 月即将考试的考生，A 类和 G 类均先从一级重要的题目准备起，随后准备其他题目，

A 类教育，科技和媒体类，G 类优先准备健康，环境和交通。下月考到的可能性极大。

2 正准备雅思的考生，请使用该预测作为考题热身，其中囊括各个话题领域至少一题，尤

其 2016 年 11 月初考试的同学，预测内容尽早准备，尽快通关。

让我们首先高调回顾一下2013年到2016年9月的预测准确率：

2013年2月16日命中原题：9 Some people believe that for the criminals who
committed heavy crimes should be put into prison as long as possible. To what extent
do you agree or disagree? What other measures should be used?
2013年3月2号命中考题：Many universities and college offer qualifications for some
sort of distance learning using the internet rather than by face-to-face contact in a
classroom. Do you think advantages outweigh disadvantages for this?
2013年3月9日命中考题为课上讲解原题：Some people believe that studying in a
college or university is the best way for students to prepare for their successful career.
However, others prefer to get a job as soon as leave school to develop their career
through work experience. Discuss both these views and give your own opinion.
2013年3月23日命中考题：Scientific progress influences our daily life greatly. Do
you think this is a positive or negative development?（预测第5题）

2013年4月27日命中考题：More and more children like watching movies. What can
children learn from watching movie? Do you think all the impacts are positive on
them?G类小作文课上所讲原题。

2013年5月25日命中考题：Some people argue that government spend on
artists(etc.poets musicians, painters)while others think that government spends on
more important things. Do you agree or disagree?23号预测讲座已讲原题

2013年6月8日命中考题：Nowadays some countries encourage people to buy more
and more products, while others believe it is bad for the society. Discuss both & give
your opinion.消费类，预测15题
2013年7月27日命中原题：In many countries, teenagers are encouraged to do part
time job. Someone think it is a good thing. Discuss both view and give your own
opinion. 预测15题，工作职场类，同时为面授课上讲解重点题目。

2013年8月17日命中考题：In some countries, students pay their college or university
fees. While in some others, government pays for them. Do you think the advantaes
that government pays the money outweigh the disadvantages?Give reasons and
exmaples.预测14题，政府投资+教育类

2013年9月7日为游洋雅思面授讲解资料（沈岳宁 writing tutorial)原题 Nuclear

http://dict.kekenet.com/en/encourage
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energy is the best source of power in meeting ever-increasing energy needs，to what
extent do you agree or disagree?
2013年9月12日命中原题预测15题(职场类） Some countries have a long working
day, which is helpful for them to become economically successful, but it also causes
some negative social problems. To what extent do you agree or disagree?
2013年10月10日原题命中 A类预测第1题（政府类）：Some people say that giving
aid to poorer countries have more negative effects than positive effects, do you agree
or disagree?
2013年10月12日命中 A类预测第10题（政府类）：Economic progress is one way to
measure a country's success. Other people think other factors are also important.（原

题为 economic success与 happiness,极为相近）

2013年11月16日 A类命中预测原题第3题：Some languages are increasing in

use，while many others are declining. do you think this is a positive or

negative development?

2013年11月30日 G 类命中预测原题第4题：some people think parents should

strictly control kids behavior, others believe children should freely

behave as they like. Discuss.

2013年12月7日G类预测第6题（老龄化）：Science will help people live longer.

Some people think it is good while others think it may cause problems.

Discuss both views and give your own opinion.

------------------

2014年1月11日，年初首次写作题目与2013年底11月，12月题目重复较多，所以

大家注意参考之前月份的预测，注意近期考试预测的连贯性。

2014年1月18日 A 类预测第5题：children find it difficult to concentrate on or

pay attention to school. What are the reasons?How can we solve this problem?

2014 年 3 月 15 日 A 类考题命中预测第 12 题，体育类：Some people think it is

important for all cities and towns to have big outdoor space for public

use, such as parksand squares. Do you agree or disagree?学员课上笔记，

对应题目程度更大。

G类考题：Most parents believe that it is a good idea to teach children

about money. Why is it important for children to learn about money?对

应课上学员笔记，基本可以原句背诵在考场上。

2014 年 4 月--6 月预测成绩见邮件附件（每场全中，场场必中！！！）

2014年7月26日A类考题命中预测第12题原题，一字不差：Some people believe

that the environmental problems are too big for individuals to solve,

compared with governments national and international. To what extent do

you agree ordisagree?（环境类）
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2014 年 8 月 2 日命中 A 类考题为预测地 11 题：犯罪类+teenager

〈游洋 9月预测第7题≈（约等于）2014 年 9月 6日 A 类考题 With major cities

continue growing, are there any problems to young people? How to solve

these problems? 2014 年 9 月 20 日雅思题目:写作封闭班 Writing tutorial 课

上素材使用方法：短期记忆力强 的同学既以此刷新语言风格，又灵活运用在考

场相关话题中。一石双鸟！

2014 喜报：10 月预测命中 A 类今日（10.25）考题 job satisfaction/job

security 为 10 月发布写作预测第 15 题，只字不差。考前练过原题，并权威批

改过，此次 通过胜券在握。

2014.11 月 1 日（上周六）雅思写作 A类考题与 12 月 25 日 job satisfaction

十分相近，G类考题老龄化与职场话题，与 11 月预测第 7题相关。社会类话题

近期此起彼伏，建议 A类考生随时准备下场教育类，G类考生准备政府，环境类。

相关话题大作文连续考，如同地图流程密集出现，惶恐！图片是上周回复学员

问题，恰巧 A类考题。

2014.11.8 预测喜报：10.8 日 A 类大作文考题命中 11 月预测第 11 题（几乎原

题命中）.最新预测补丁已经更新，第 11 题位置被替换更新。请随后几场的考

生删掉该题，此题位置由以下题目取代。获取补丁方式：关注公众微信

mel_youyang,即刻便可收到。

2014.11 月 22 日写作考题 G类（gap year)杨琳老师 writing tutorial(2)讲过

原文，大家看下，观点是否想到。A类 shopping 与预测中 credit card，课上

distance learning 关系密切，熟题新解。一直强调钻研课上范文，预测题目从

各个细节想观点，翻开考题才不留遗憾。每场都是课上原题，不需发布回忆范

文！

2014 年 12 月 13 日（2014 年度墨尔本最后一场），G 类写作考题艺术和课程为

预测第 16 题相关题，母素材手册第二类（标题 4），以及第七类（标题 2），

押题班强调过万能句式，观点等各个角度分析过原题.

-----------------

2015 年 1 月游洋预测第 5题，命中 1月 10 日写作考题 rubbish，原题命中。1

月 17 号 31 号考生，备考时先将第 5题去掉，其他题目逐个不漏，寻找素材和观

点。预测的配套素材，请认真查找“2015 版母素材手册”，准备预测原题命中。

命中几率高，请仔细准备预测。

2015 年 1 月 17 日预测成绩公布：A类考题 control noise or people are free

to make noise=相似于=2015 版母素材手册第五类，标题 6“control 极限运动，

还是 free to choose",对应页码 13 页（新版）。母素材手册下载地址：

www.globalielts.com.au(点击下载资料按钮--已上传）

2015 年 2 月预测准确率+母素材手册“真题考场使用”】2015 年 2 月 7 日考试 A

类 computer makes the world a better place，对应第三类-科技，标题 1，页

码 6；G类 Many museums and historical sites 对应第八类，标题 3，页码 17。

2015 年 2 月写作预测第 13 题，命中 2月 14 日雅思写作考题：mobile phone。2

月 28 日考试准备预测时，记得去掉第 13 题。

2015 年 4 月 11 日老年人与年轻人竞争职位，与 4月预测第 6题相关，年轻人就

业难。
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5 月 21 日+5 月 30 日写作预测更新通知：上周六 5月 16 日已考游洋雅思预测第

17 题，5月 9日已考游洋雅思预测第 13 题，剩下 5月两场考试的考生备考时，

去掉预测中 13 和 17 题，并先备考预测 10 题之后，命中几率更大。本周或下周

会公布预测题目答案（押题班资料），一定安心准备预测，本月命中几率越来越

大，一级警示。

2015.08.01G 类为 8月预测第 12 相关题，A类考题老龄化，为游洋 7月预测第 7

题，8月考生一定把 7月的几个经典题目都准备下，临近月份的预测题目经常“发

卫星”。尤其 8月预测中去掉的 7月预测题目，尤其需要多加小心，前车之鉴啊。

2015 年 8 月剩下考次备考时去掉第 16 题职场类（8月 8日澳洲已考），同时去

掉 7月预测第 6题犯罪监狱类（8月 8日中国大陆地区已考），8月预测消息，

实时更新。

2015 年 9.12 日预测，A类命中老年人（9月剩下场次去掉第 7题），G类命中旅游类（9
月剩下场次去掉第 13题）

2015 年 10 月 10 日 G类命中教育类，Many students take part-time jobs while studying in
universities. Do you think this is a good or bad idea?A类命中科技类 There is no need to
go out to see a live program(such as a show or concert). People think seeing on out TV or
computers is better. Do you agree or disagree?
2015 年 11 月 7 日 A 类命中预测第 17 题，New media has influenced people’s

lives. Some people think the news media have negative effects on people’s

life. Do you agree or disagree?

2015 年 11 月 21 日 G 类命中预测第 9题：Some people believe that children

who are given money each week have fewer money problems when they become

adults. Do you agree or disagree?孩子金钱问题

2015年12月12日命中旅游文化类话题：If people go to another country, they

then should follow customs and traditions of the new country. Do you agree

or disagree with this statement?

2015 年 12 月 19 日预测第 7 题命中教育相关题：Children are experiencing

increased educational, social and commercial pressures. What are the

causes for this? Is there any possible solution to this?

2016年1月23日命中新闻媒体原题，预测第15题News media is more influential

nowadays. Some people think that this is a negative development. To what

extent do you agree or disagree?媒体类

2016 年 4 月 2 日孩子是否要补课还是让孩子课后玩 G;类考题，为 writing

tutorial(1)课上讲解原文。

2016 年 4 月 16 日 A 类题目：应不应该花钱做 space research,母素材手册有对

应原文

2016 年 4 月 30 日命中原题：In some countries, university students live in

home, whereas in other countries university students go to other cities

and donot live with family. Do you think the advantages for living away

from home during university outweigh the disadvantages?

2016 年 6 月 25 日考题，apartment 优缺点，对应母素材手册原题

2016 年 7 月 30 日命中考题 gap between the rich and the poor

http://www.globalielts.com.au/
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2016 年 8 月 27 日预测第三题命中 communication technology,交流科技类

2016 年 9 月 14 考题原题命中预测 These days, people in many cities know

little about their neighbors and donot have a sense of community. What

do you think are the causes and what solutions can you suggest?

http://www.globalielts.com.au/
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2016年10月全球最早雅思写作高准确率预测

——适合澳洲+中国大陆（适用于 A 类和 G 类）

神如果要解释每月游洋大批学员 4 个 7，游洋的神预测必须是其中最主要

的原因之一。以下题目均为 A 类+G 类一级重要题目，请两类

学员逐个题目准备。A 类和 G 类都必须从 1-16 题，逐个仔细

准备，方可考场遇到原题，从容摩拳擦掌，游刃有余。

1 Many people think that cheap air travel should be encouraged because

it gives ordinary people freedom to travel further. However, others think

this leads to environmental problem so air travel should be more expensive

in order to discourage people from having it. Discuss both these views

and give your own opinion.交通环境

2 Some people think that family life and parents have great influence on

children’s development while others consider that external influence

play a more important role in children’s life. Discuss both these views

and give your own opinion.教育类

3 Some people think that personal happiness is directly related to

economic success, while others believe this depends on other factors.

Discuss both these views and give your own opinion. 生活类

4 An increase in production of consumer goods results in damage of the

natural environment. What are the causes of this and give some possible

solutions.环境类

5 Some people think developing countries should invite foreign companies

to open branches, offices and factories to promote their economics. Others

say that they should keep the foreign companies out and depend more on

their own local companies. Describe both views.政府国家类

6 Some people say that professional workers such as doctors, nurses and

teachers who make greater contribution to the society should be paid more

http://www.globalielts.com.au/
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than those people in the field of sport and entertainment. To what extent

do you agree or disagree?职场类

7 The development of technology changes the way people connect with each

other. In which way does the development of technology change the types

of relationships among people? Does it have positive or negative effects

on the relationships?科技类

8 In many countries, the proportion of older people is steadily increasing.

Does this trend have more positive or negative effects on the society?

9 We are surrounded by all kinds of advertising, which is having an

increasing influence on our lives. Do the positive effects of advertising

outweigh its negative effects?广告类

10 Some people think that governments should act to decide how people live

in order to make a healthier life. Others think individuals should decide

their own lifestyle. Discuss both these views and give your own opinion.

政府生活类

11 Nowadays, distance-learning programs are such common things for us(the

study material by post or by Internet),but some people argue that courses

can never be taken as good as those by attending a college or university

in person. To what extent do you agree or disagree?教育类

12 The best way for a country to prepare for the future is to invest more

resources in its young people. How true do you think of it? What is the

best way to invest resources?政府+教育

13 The movement of people from agricultural areas to cities to work can

cause serious problems in both places. What are the serious problems and

what measures can be taken to solve this problem?城市发展类

14 Many people think it is very important to protect the environment but

they make no effort to do it themselves. Why do you think it is the case?

What actions can be done to suggest individuals protect the environment?

环境类

15 News media is more influential nowadays. Some people think that this

is a negative development. To what extent do you agree or disagree?媒

体类
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16 Many people say we have developed into a “throw-away”culture, because

we are filling up our environment with so many plastic bag and rubbish

that we cannot fully dispose of. To what extent do you agree with this

opinion and what measures can you recommend to reduce this problem?环

境类

A类小作文：曲线图，柱状图，饼状图

G类小作文：抱怨信，拒绝信，解释信

1 使用说明：

9 月即将考试的考生，A 类和 G 类均先从一级重要的题目准备起，随后准备其他题目，A
类教育，科技和媒体类，G 类优先准备健康，环境和交通。

正准备雅思的考生，请使用该预测作为考题热身，其中囊括各个话题领域至少一题，尤其

2016 年 10 月初考试的同学，预测内容尽早准备，尽快通关。

2 正准备雅思的考生，请使用该预测作为考题热身，其中囊括各个话题领域至

少一题，尤其 2016 年 9 初考试的同学，预测内容尽早准备，尽早通关。

本月冲刺：

为提高考生考场表现，使得预测更有效，请务必打印出“母素材”手册(2016 年

版)，找到对应的素材范文，充分备考。

*本文档所含内容除雅思考题题目外，预测，总结，分析和素材部分等版权均归

游洋雅思；未经书面许可，任何个人，机构不得以任何方式对上述内容进行编

辑，组合，出版。

澳洲游洋雅思---扬起成就澳洲的风帆

学校地址：Exchange Tower, Suite 1011, 530 Little Collins Street, Mel 3000

咨询电话：0452079929 96211697

新浪微博：澳洲墨尔本游洋雅思学校

公众微信：mel_youyang(每周发送一级备考资料）

扫描以下二维码（左个人微信，右公众微信），随时解答雅思，PTE 备考疑问。
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